
 
 
 
 
 

      Rekenkamer Steenwijkerland 

 
 

 
 
 
 
Aan het college van  
burgemeester en wethouders 
van Steenwijkerland. 
 
Steenwijk, 8 december 2023 
 
 
 
 
 
Geacht college, 
 
 
Dank voor uw bestuurlijke reactie op ons rapport 'Duurzaam beleefbaar toerisme Steenwijkerland'. Het doet ons 
genoegen dat u zich kunt vinden in de bevindingen en de conclusies in het rapport.  
 
Voor wat betreft de aanbevelingen voor het college en uw reactie daarop maken wij nog enkele opmerkingen. 
 
Aanbeveling 1. 
Vertaal ambities in realistische doelstellingen, hou daarbij rekening met de beschikbare (ambtelijke) capaciteit. 
 
U schrijft enige spanning te zien tussen de ambities van de gemeente enerzijds en de beschikbare capaciteit die dit 
vraagt anderzijds. ‘Zeker in een krappe arbeidsmarkt is het van belang om prioriteiten goed tegen elkaar af te wegen.’  
De rekenkamer is dat met u eens, maar wij achten het dienstig dat u ook uitspreekt de ambities in realistische 
doelstellingen te gaan vertalen. 
 
Aanbeveling 2. 
Stel per programma enkele kernindicatoren met streefwaarden vast die over een langere termijn inzicht 
geven in relevante ontwikkelingen. 
 
Wij waarderen uw toezegging dat u met de gemeenteraad in gesprek gaat over de invulling van de zogenaamde 
kernindicatoren.  
 
  



 
 
 
 
 
Aanbeveling 3. Maak voor omvangrijke programma’s als DBT een jaarlijkse raadsinformatiebrief met daarin voor de 
raad relevante sturingsinformatie. 
 
Het verstevigen van de informatiepositie van de gemeenteraad via de bestaande P&C-cyclus en de 'natuurlijke 
momenten' achten wij een bruikbare en efficiënte manier om de raad de gewenste informatie over DBT te verstrekken. 
Van belang daarbij is wel dat de informatie op transparante en duidelijk vormgegeven wijze beschikbaar komt. Waarbij 
recht wordt gedaan, dat geldt ook voor de indicatoren, aan het specifieke karakter van het 'Duurzaam beleefbaar 
toerisme'.  
 
Tot slot over de verwerking van het ambtelijk wederhoor het volgende. Het is goed gebruik bij onze rekenkamer om de 
reactie op het ambtelijk wederhoor (een overzicht van de gemaakte opmerkingen en ons besluit om die wel, dan wel 
niet in het rapport te verwerken) terug te leggen bij hen die aan het onderzoek hebben meegewerkt. Het gaat dan om 
feitelijke juistheden of onjuistheden. Deze informatie maakt geen deel uit van de openbare, bestuurlijke behandeling 
van het rapport. 
 
Door een misverstand is dat 'terugleggen' in dit geval niet gebeurd. Daarvoor onze excuses. Wij hebben inmiddels 
separaat het desbetreffende stuk naar de gemeentesecretaris gestuurd.  
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de rekenkamer Steenwijkerland, 

 
 
 
 

J.J. Mastwijk 
Voorzitter. 


